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Nieuwsbrief

Met	deze	nieuwsbrief	ontvangt	u	een	aantal	keer	per	jaar	informatie	over	ontwikkelingen	in	het	dorp,
ledenvergaderingen,	informatieavonden,	projecten,	het	werk	van	het	bestuur	en	de	commissies	en
natuurlijk	de	evenementen	die	georganiseerd	worden	door	de	Klokbeker.		

MFC	Swifterbant
Ruimte	genoeg	voor	iedereen
	
Veel	inwoners	zijn	heel	nieuwsgierig	naar	MFC	Swifterbant.	Het	bouwbord	met	informatie	staat
alweer	een	hele	tijd	prominent	op	het	grasveld,	waar	volgens	planning	dit	najaar	de	eerste	paal
de	grond	ingaat.	Welke	verenigingen	gaan	er	mee	naar	het	MFC?	Is	er	voldoende	bergruimte?
Komt	er	ook	horeca?	Bestuurslid	van	Dorpsbelangen	Swifterbant	Trudi	Scheepers	en	directeur
Hans	Maris	van	De	Meerpaal	gaan	er	met	elkaar	over	in	gesprek.
	
Trudi:	‘Het	kan	ons	niet	snel	genoeg	gaan.	We	zijn	zó	nieuwsgierig	hoe	het	nieuwe	MFC	eruit
komt	te	zien.	Ik	hoorde	dat	nog	niet	alle	verenigingen	weten	waar	ze	aan	toe	zijn?	Weet	jij
meer?’
	
Hans:	‘Er	komt	een	kopgroep	-	waar	De	Meerpaal	ook	in	zit	–	en	die	gaat	na	de	zomer	in
gesprek	met	de	verenigingen.	Om	de	puntjes	op	de	i	te	zetten.	Dat	is	goed	voor	de
betrokkenheid,	denk	ik.’
	
Trudi:	‘Dat	denk	ik	ook.	Ik	begreep	dat	er	ook	een	zaal	is	met	een	box-in-boxconstructie?	Kun	je
ons	vertellen	wat	dat	is?’
	
Hans:	‘Zeker.	Ik	ben	natuurlijk	geen	architect,	maar	ik	weet	ondertussen	wel	wat	het	is.	Met	een
box	in	een	box	maak	je	een	ruimte	met	een	hoge	isolatiewaarde.	Tussen	de	box	en	de
buitenwanden	zit	heel	veel	isolatie,	zodat	niemand	meer	wat	hoort.	Als	straks	de
muziekvereniging	repeteert,	hebben	de	bewoners	in	de	huizen	daarboven	er	geen	last	van.	Ook
de	andere	gebruikers	in	het	nieuwe	MFC	niet,	trouwens.	Persoonlijk	vind	ik	het	overigens
helemaal	niet	zo	erg	als	je	iets	van	elkaars	activiteiten	meekrijgt.’
	
Trudi:	‘Nee,	ik	ook	niet.	Als	we	als	Dorpsbelangen	vergaderen	en	we	horen	de	Smarties
bijvoorbeeld	zingen,	dan	vind	ik	dat	heel	gezellig	en	swing	ik	onbewust	lekker	mee.’
	
Hans:	‘Dat	is	juist	de	charme	van	een	dorpshuis.	Ik	vind	dat	je	best	wel	iets	van	elkaar	mee	mag
krijgen.	Al	kan	ik	me	ook	voorstelen	dat	het	op	bepaalde	momenten	even	niet	uitkomt.	Voordeel
van	een	box-in-boxconstructie	is	dat	die	ruimte	aan	de	voorkant	open	kan.	Die	kun	je	verbinden
met	het	grote	open	deel,	waar	ook	de	bibliotheek	komt,	zodat	je	één	mooie	grote	ruimte	krijgt.’
	
Trudi:	‘Is	er	eigenlijk	voldoende	bergruimte?	Ik	kan	me	namelijk	voorstellen	dat	de
muziekvereniging	het	niet	fijn	vindt	als	anderen	aan	hun	instrumenten	zitten.’

Tekst	gaat	verder	onder	de	foto.

	Hans:	‘Er	is	echt	van	elke	activiteit	opgemeten	hoeveel	kastruimte	er	nodig	is.	Voor	de	verf,
voor	de	kwasten,	voor	de	muziekinstrumenten,	voor	de	computers.	Er	is	straks	is	meer	dan
genoeg	ruimte	voor	alles.		Maar…	er	gaat	ook	heel	veel	weg	als	je	gaat	verhuizen.	Dus	ik	denk
dat	het	straks	efficiënter	wordt.’
	
Trudi:	‘Ja,	dat	is	zo.	Heerlijk.	Er	zijn	veel	uiteenlopende	gebruikers	voor	het	MFC.	Gaat	dat
eigenlijk	allemaal	wel	passen?’
	
Hans:	‘Ja.	Het	mooie	aan	het	nieuwe	MFC	is	dat	we	veel	flexibeler	kunnen	omgaan	met	de
ruimte.	Van	de	drie	kleinere	zalen	die	er	straks	zijn,	kun	je	van	twee	zalen	ook	één	grote	zaal
maken.	Er	zijn	nu	ook	nu	ook	al	geïnteresseerden	die	aankloppen	voor	een	plekje	in	het	nieuwe
MFC	en	we	gaan	kijken	hoe	we	dat	in	kunnen	passen.	Als	Meerpaal	hebben	wij	heel	goed	in
beeld	wanneer	welke	activiteit	plaatsvindt.	In	het	nieuwe	MFC	hebben	we	vijf	zalen	en	het	zou
heel	mooi	zijn	als	er	dan	ook	gelijktijdig	vijf	verschillende	activiteiten	zijn.’	
	
Trudi:	‘Dan	heb	je	reuring.	Dat	is	natuurlijk	heel	gezellig.’
	
Hans:	‘Dat	is	het	mooie	van	het	ontwerp:	alles	is	rondom	de	centrale	ruimte.’
	
Trudi:	‘Er	zullen	best	-vooral	in	het	begin-	wel	wat	mensen	binnenlopen,	omdat	ze	nieuwsgierig
zijn	hoe	het	gebouw	eruitziet.’
	
Hans:	‘Ik	hoop	dat	er	straks	elke	dag	heel	veel	mensen	in	dat	prachtige	gebouw	komen.	Dat	die
ontmoeting	dáár	plaatsvindt.’
	
Trudi:	‘De	bibliotheek	heeft	nu	natuurlijk	best	wel	een	belangrijke	ontmoetingsfunctie.	Blijft	dat
straks	ook?’
	
Hans:	‘Ja!	Het	wordt	eigenlijk	alleen	maar	mooier.	Nu	is	de	bibliotheek	niet	alle	dagen	open.	De
bibliotheek	profiteert	straks	van	de	ruime	openingstijden	van	het	gebouw.’
	
Trudi:	‘Dit	is	echt	zo’n	mooie	kans	voor	ons	dorp.	Ik	zag	laatst	dat	de	mensen	die	boven	de
winkels	wonen,	soms	even	de	bibliotheek	binnen	stappen.	Om	aan	de	grote	tafel	te	zitten.	Even
de	krant	te	lezen.	Een	praatje	te	maken	met	bekenden.’
	
Hans:	‘Met	een	lekker	kopje	koffie.	Want	dat	hoort	ook	bij	die	ontmoeting.	Zo	hebben	we	het	dus
écht	voor	ogen!’

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede
ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangenswifterbant.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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